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Beslutande Emma Åhlander Hansson (M), Ordförande 

 Jenny Rydberg (C), 1:e vice  

 Frida Larsson (S), 2:e vice  

Günter Villman (M) §33 - §33 & Stefan Månsson (M) §34 -§43 

Marie-Louise Eddegård (S) ersätts av Per Engström (S) 

Stefan Marcelius (SD) 

Kerstin Skoglund (S) 

Jasmina Teljigovic Göstasson (S) 

Sten-Olof Söderlund (V) 

Tobias Rydén (S) ersätts av Kickie Von Reis (S) 

Tuva Blomgren (C)  

   

Övriga deltagande Lennart O Werner, förvaltningschef 

 Daniel Jonsson, samordnare verksamhets- och ledningsstöd 

 Dzenita Vrana, ekonom 

 Ewa Ekelund, utvecklingsledare 
 Ásdís Pálsdóttir, bibliotekschef 
 Shahram Behrouz, sekreterare  

  

Utses att justera Kerstin Skoglund (SD) 

  

Justering Digital justering senast 2024-04-29 

 

sekreterare   § 33 - § 47 

 Shahram Behrouz 

 

ordförande  

 Emma Åhlander Hansson 

 

justerare  

  Kerstin Skoglund (SD) 

 

 

Anslag/bevis 

 Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 

 

Nämnd/styrelse BIN/2024-04-25 

 

Sammanträdesdatum 2024-04-25 

 

Datum för anslags 2024-04-29 Datum för anslags 2024-05-14 

uppsättande  nedtagande 

 

Förvaringsplats för Kommunförvaltningens lokaler, Emmaboda 

protokollet 

 

Underskrift  

 Christoffer Karlsson   
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Innehållsförteckning 

 

§ 33  Ekonomi 

 

§ 34  Handlingsplan för budget i balans 

 

§ 35  Svar på nämndinitiativ ”GPS armband på förskolebarn" 

 

§ 36  Svar på remiss av reviderad version av skolkulturstrategin 

 

§ 37  Svar på motion - Inför kostnadsfria arbetsskor i omsorgen 

 

§ 38  Bildningsnämndens årsredovisning 2023 

 

§ 39  Information om arbetet med SYV-PLAN 

 

§ 40  Förvaltningsledningen informerar 

 

§ 41  Systematisk uppföljning av bildningsnämndens verksamhet 

 

§ 42  Rapport om kränkande behandling 

 

§ 43  Slutredovisning av skolverkets insatser till verksamhetsutveckling för barn och elever som 

är nyanlända eller har annat modersmål än svenska 

 

§ 44  Kurser och konferenser 

 

§ 45  Delegationsärenden 

 

§ 46  Meddelanden 

 

§ 47  Övriga frågor 
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§ 33 

Ekonomi 

 

Dzenita Vrana, ekonom, presenterar den ekonomiska uppföljningen för det första kvartalet. Nämnden har 

en fortsatt negativ budgetavvikelse som för delårsbokslutet 2024-03-31 är ett underskott på -2 267 322 kr. 

 

Arbetet med handlingsplan för budget i balans är fortsatt pågående. 

____ 

Bildningsnämndens beredning föreslår bildningsnämnden besluta  

 

Bildningsnämnden beslutar  

 

att  med kännedom anteckna informationen till protokollet 

____ 
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§ 34 

Handlingsplan för budget i balans 

 

Förvaltningschef, Lennart O. Werner, lämnar en detaljerad genomgång av varje verksamhet, analyserar 

kostnader och informerar om eventuella statsbidrag. Dessutom identifierar han kommande 

investeringsbehov, prioriteringar och föreslagna åtgärder. I januari 2024 förutspåddes ett resultat för 

helåret på -8,9 miljoner kronor om inga åtgärder vidtogs. Den senaste prognosen i april visar att det årliga 

underskottet i dagsläget beräknas vara -6 miljoner kronor.  

____ 

 

Bildningsnämndens beredning föreslår bildningsnämnden besluta  

 

Bildningsnämnden beslutar  

 

att  med kännedom anteckna informationen till protokollet 

 

____ 
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 BIN/2023:82 

§ 35 

Svar på nämndinitiativ ”GPS-armband på förskolebarn" 

 

Bakgrund 

2023-08-20 inkom Stefan Marcelius (SD) med nämndinitiativ ”GPS klocka på barn i förskolan”. 

Man vill ”undersöka om det vore en bra ide att vårdnadshavare ihop med personalen kan besluta om att 

sätta en klocka med GPS eller motsvarande på vissa barn för att öka tryggheten för barn, föräldrar och 

personal. Både hård och mjukvara ska då enligt förslaget finansieras av kommunen”. 

Ärendet anmäldes på bildningsnämndens sammanträde 2023-10-19 i §87 under Övriga frågor. 

Bildningsnämnden beslutade härvid ”att lyfta nämndinitiativet om GPS-klocka på barn i förskolan från 

sverigedemokraterna och återkomma med ett svar till Bildningsnämnden”. 

 

Ärendets beredning 

Ärendet har beretts på bildningskontoret av Daniel Jonsson, samordnare verksamhets- och ledningsstöd 

under första kvartalet 2024. 

Inger Friman Olofsson, rektorn för förskolan samt Mathias Köppen, utvecklingsledare förskolan har 

deltagit i beredningsarbetet. 

Nämndinitiativet har avhandlats vid bildningsnämndens beredning 2024-02 12 samt 2024-04-08. 

 

Utredning 

Bildningsförvaltningen har utrett om ”om GPS klocka på barn kan vara något för vår kommun i enlighet 

med nämndinitiativet enligt separat skrivelse. 

 

Sammanfattning 

Eventuellt införandet av spårningsteknik av förskolebarn för att öka tryggheten är komplex fråga som 

kräver noggrann utvärdering och övervägande av både fördelar och nackdelar. Vid eventuell 

implementering krävs en tydlig plan för hantering av eventuella risker och integritetsfrågor.  

Utredarens samtagna bedömning är att Emmaboda kommuns förskolor i nuläget ej skall utrusta 

förskolebarnen med spårningsteknik då det ger en falsk säkerhet, integritetsmässigt mycket tveksamt, är 

kostsamt samt att verksamheterna i dag bedöms ha goda rutiner. 

 

Konsekvensbeskrivning 

Vid en eventuell situation där ett förskolebarn saknas i verksamheten kan spårningsteknik underlätta och 

skynda på återfinnandet men det kan vara en falsks säkerhet. 

Om tekningen/utrustningen köps in och implementeras i förskoleverksamheten kommer det att kosta – hur 

mycket beror på omfattningen av inköpet. 

Personalen läggs på nya arbetsuppgifter och ansvar att hantera utrustningen vilket kräver resurser. 

 

Beslutsunderlag 

• Nämndinitiativ Bildningsnämnden – GPS klockor på barn i förskolan, 2023-08-20, Stefan Marcelius 

(SD). 

• Utredning Nämndinitiativ - GPS klocka på barn i förskolan 

____ 

Bildningsförvaltningen föreslår Bildningsnämnden beslutar 

 

Bildningsnämnden beslutar 

 

att då utredning genomförts enligt nämndinitiativets intention anse nämndinitiativet besvarat 

____ 

Bildningsnämndens protokoll 2024-04-25
(Signerat, SHA-256 BBDFACD56FC1527ABB6A02976F9BACE989BFB6EF2BCBFE2BA254662F91F7D34F)

Sida 5 av 23



Sammanträdesprotokoll 6 (22) 
 Bildningsnämnden Sammanträdesdatum 
 2024-04-25 

 

Justerande                           Utdragsbestyrkande 

 

 BIN/2024:34 

§ 36 

Svar på remiss av reviderad version av skolkulturstrategin 

 

Sammanfattning 

Yttrande över förslag ny strategi för samverkan mellan skola 

och kultur i Kalmar län Remiss - reviderad version av  

skolkulturstrategin Relevant 

 

Förvaltningens roll 

Remiss har inkommit från Region Kalmar län angående begäran om yttrande över ny strategi för 

samverkan mellan skola och kultur i Kalmar län RELEVANT. Bildningsnämnden är den nämnd som 

hanterar skolkulturfrågor i kommunen. 

 

Yttrande från Bildningsförvaltningen 

Bildningsnämnden har i stora drag inga anmärkningar på eller tillägg att göra vid förslaget till nytt 

RELEVANT-dokument. Vi konstaterar att Emmaboda till stora delar uppfyller målen för den kommunala 

insatsen. Dokumentet är en utmärkt kunskapskälla för lärare, rektorer, skolkulturombud, tjänstepersoner 

och politiker, till hur läroplanens mål för kultur kan uppfyllas. Våra synpunkter gäller kulturresorna. Det 

är ett sedan länge påtalat faktum att dessa resor inte fungerar för det stora flertalet. Om regionen menar 

allvar med att regionen ska verka för att barn och unga ska ha möjlighet att uppleva, skapa och påverka 

ett brett utbud av kulturaktiviteter i samverkan med de regionala kulturverksamheterna, kommunerna och 

den ideella och idéburna kultursektorn var du än bor i länet, så behöver ett nytt regionalt stödsystem för 

bussning komma på plats. Då skulle fler landsbygdsbarn kunna ta del av de regionala 

kulturinstitutionernas utbud och stadsbarnen skulle kunna besöka de regionala kulturinstitutioner som 

ligger på landsbygden, exv. The Glass Factory. 

 

I den nuvarande strategin står det under regionens roll och ansvar, att regionen skall ”Medfinansiera resor 

för elever till länskulturens verksamhet”. Vidare står det under kommunens ansvar att kommunen 

ansvarar för ”Resor till kulturevenemang inom kommunen”. 

Skrivningarna har här förändrats i förslaget till ny skolkulturstrategi. I det nya förslaget står det att 

regionen skall (ha) ”ett system som erbjuder resor i kollektivtrafiken, i mån av plats, till kulturresmål”, 

och när det gäller kommunens ansvar så ska kommunen ansvara för ”resor till kulturevenemang”. Det 

tycks vara struket att det endast handlar om kulturevenemang inom kommunen. 

Emmaboda kommun undrar om det här finns en tanke om en förskjutning av kostnader från Region 

Kalmar till kommunerna? I ekonomiskt utmanande tider kan det leda till minskade möjligheter för 

eleverna inom kommunen att delta i kulturevenemang utanför kommunens gränser. Det går att invända att 

eleverna i Emmaboda kommun knappt inte kan utnyttja Region Kalmars kulturresor idag ändå, som sagt, 

men vi vill ändå ställa frågan vad tanken med denna förändring i ansvarsbeskrivningen är? 

 

Konsekvensbeskrivning 

Bildningsförvaltningen godkänner Ny strategi för samverkan mellan skola och kultur i Kalmar län 

RELEVANT tillsammans med ovanstående inspel. 

Sammanfattning 

Bildningsförvaltningen har synpunkter på kostnadsfria kulturresor för elever. 

____ 

 

Bildningsförvaltningen föreslår Bildningsnämnden besluta 

 

Bildningsnämnden beslutar 
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att anta detta yttrande som sitt eget, samt 

 

att översända yttrandet till kommunstyrelsen och kommunfullmäktige för vidare  

 handläggning 

____ 
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 BIN/2024:41 

§ 37 

Svar på motion - Inför kostnadsfria arbetsskor i omsorgen 

 

Bakgrund 

Socialdemokraterna i Emmaboda har 2023-12-22 inlämnat motion till kommunfullmäktige i Emmaboda 

kommun där man yrkar ”Att Emmaboda kommun erbjuder omsorgspersonal kostnadsfria arbetsskor”. 

Med omsorgspersonal innefattar man barnomsorgens personal. Motionen utgår från arbetsmiljö där man 

menar att personal inom omsorgen går och står mycket och då finns det behov av ergonomiska och 

stötdämpande skor. Vidare framhålls det att personal inom omsorgen arbetar väldigt nära andra människor 

och det kan innebära att personal utsätter sig för smittorisk. När arbetsgivaren tillhandahåller arbetsskor så 

ska skorna stanna kvar på arbetsplatsen och därmed även begränsa eventuell smittspridning. Till sist 

framhålls en fråga om jämlikhet, fotriktiga skor kostar en hel del varpå det anses fria arbetsskor är en 

jämlikhetsfråga. 

 

Ärendets beredning 

Ärendet har handlagts på bildningskontoret av Daniel Jonsson, samordnare verksamhets- och 

ledningsstöd. 

Rektorn samt utvecklingsledaren för förskolan har givits möjlighet att komma med synpunkter i ärendets 

beredning. 

Bildningsnämndens beredning avhandlar ärendet 2024-04-08. 

 

Yttrande i ärendet 

Kläder som tillhandahålls av arbetsgivare för att använda av arbetstagare i arbete är en förmån för 

arbetstagaren. För att arbetstagaren inte ska betala skatt för förmånen krävs att kläderna är anpassade till 

ditt arbete och inte kan användas privat. Förmån av uniform och andra arbetskläder (till exempel skor) är 

skattefri, om förmånen avser kläder som är avpassade för tjänsten och inte lämpligen kan användas privat. 

Det framgår av 11 kap. 9 § inkomstskattelagen. Om skorna lämpligen kan användas privat är de alltså inte 

skattefria (det vill säga att arbetstagaren inte skulle förmånsbeskattas). Arbetsskor kan vara skattefria, men 

det kräver att de skor som arbetstagaren tillhandahåller inom ex. omsorg inte lämpar sig för någon typ av 

annan användning. Regelverket rörande förmånsbeskattning av arbetskläder är sträng. Grundinställning i 

inkomstskattelagen säger att allt arbetstagaren får av en arbetsgivare är skattepliktigt. För att vara säker på 

om förmånsbeskattning skall ske behöver det utredas vidare med Skatteverket. Verksamheten behöver 

säkert tex. vara tydliga med och hårt hålla på att i den här verksamheten får ingen ha egna skor, alla måste 

använda de tillhandahållna skorna och dem får vi inte ta härifrån. 

Om personalen erhåller fria arbetsskor är det arbetsgivarens ansvar att redovisa detta i 

arbetsgivadeklarationen för den enskilda arbetstagaren. 

Eventuella inköp av yrkes skor till personalen behöver göras enligt interna upphandlingsregler och 

fakturorna betalas av kommunen. Personalen kommer således ej kunna köpa skorna själva och få 

ersättning mot uppvisande av kvitto. 

 

Det finns inga formella krav att personal inom förskolan skall bära speciella skor liknande det krav som 

finns för exempelvis snickare som måste bära skor med skyddshätta och genomtrampningsskydd. Finns 

det krav på skyddsskor med speciella egenskaper är det arbetsgivarens ansvar att förse personalen med det 

och då skall personalen ej heller förmånsbeskattas. 

 

Kommunen har i dagsläget inga övergripande regler/policy eller liknande gällande skor som används i 

arbetet. Skall arbetsgivaren även förse vikarierande personal med fotriktiga skor? 

Om arbetsgivaren väljer att förse en personalgrupp med viss utrustning kan frågan komma upp hur långt 

arbetsgivarens ansvar sträcker sig. Exempel kan vara om personalen är i behov av specialskor eller 
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inläggssula skall kommunen då stå för även detta? Även andra personalgrupper än den i motionen aktuella 

kan uttrycka att man borde erhålla lämpliga skor i tjänsten tex. idrottslärare. Om kommunen beslutar att 

förse personal med viss utrustning bör man förmodligen även tillhandahålla regerverk för detta. 

 

I nuläget är runt 80 personer tillsvidareanställda inom förskoleverksamheten i Emmaboda kommun. Till 

detta kan det tillkomma något antal vikarier. 

Beroende på typ och modell på skor är priset olika. Även upphandling och gällande avtal påverkar det 

kommunen får betala för förskolepersonalens skor. I nuläget har Emmaboda kommun inget avtal gällande 

aktuella skor. Enligt Kalmar kommuns beräkningar kostar i snitt en ergonomiskt riktig utformad yrkessko 

runt 1000 kronor exkl. moms. 

Om vi utgår från dessa ingångsvärden kommer det initiala inköpet av ett par skor per personal hamna på 

80 000 kr för förskolan. Skall både inner- och ytterskor erhållas fördubblas kostnaderna. Det behöver 

därefter göras inköp kontinuerligt allteftersom ny personal anställs. Skorna slits och antagandet är att 

personal kommer behöva erhålla nya skor cirka vartannat år. 

 

Personalavdelningen kan inte se att anmälda belastningsskador kopplat till oergonomiska skor framträder 

tydligt i sjukstatistik. Sannolikt är det utifrån att det i statistiken är svårt att göra de kopplingar som 

behövs för att tydligt kunna dra slutsatsen/kopplingen till vilka skor personalen bär i tjänsten. 

 

2022 fick Arbetsmiljöverket i uppdrag av regeringen att redogöra för hur belastningsskador eller 

belastningsbesvär i rygg, höfter och knän hos arbetstagare som går och står mycket i jobbet kan 

förebyggas genom användandet av rätt utrustning, däribland ändamålsenliga skor. Sista september 2022 

återrapporterade man uppdraget. Myndigheten föreslår ingen förändring av regelverken, och inte heller 

någon fördjupad analys i ämnet. Utifrån rådande kunskapsläge anses det inte heller klarlagt att 

ändamålsenliga arbetsskor ensamt förhindrar belastningsbesvär i rygg, höfter och knän. I stället är det en 

kombination av faktorer i arbetsmiljön, till exempel lokalernas utformning och golvets hårdhet samt hur 

länge man står och går, som avgör riskerna. 

 

Tillhandahållande av arbetskläder kan vara en förhandlingsfråga mellan arbets- och arbetstagarparter. 

 

Som det beskrivs i motionen kan fotriktiga skor förebygga belastningsskador hos personalen vilket 

givetvis är mycket bra. Arbetsgivarverket ger dock i nuläget inget stöd till detta antagande/påstående. 

Vidare menar man, i motionen, att eventuell smittspridning kan minska. Arbetsmiljöverket har 

information som rör smittspridning i förskolan på sin hemsida. God luftkvalitet, städning, kontinuerlig 

rengöring av beröringsytor och personlig skyddsutrustning är exempel på åtgärder som lyfts i 

sammanhanget. Arbetsgivaren har ett ansvar att undersöka och genomföra riskbedömningar om det finns 

arbetsmoment med smittrisk. Myndigheten anger inte specifikt att arbetsskor förebygger smittspridning. 

 

Förskolorna i Emmaboda tillhandahåller sedan flera år ytterkläder till personalen dock ej skor. I förskolan 

är man mycket utomhus och det i alla väderlekar. Att arbetsgivaren tillhandahåller fotriktiga inneskor 

förordar verksamheten tillhandahållande av även ytterskor bör beaktas. 

Att arbetsgivaren tillhandahåller fotriktiga arbetsskor bör bidra till bilden av att Emmaboda kommun är en 

arbetsgivare som månar om sin personal och är en attraktive arbetsgivare. 

 

Beslutar kommunen att förskolans personal skall tillhandahålla kostnadsfria arbetsskor bör 

bildningsförvaltningen/förskolan erhålla ekonomiska medel för att verkställa detta. Görs inte det innebär 

det de facto en besparing på verksamheten totalt sett. 

 

Konsekvensbeskrivning 

Att gynna ergonomisk rätt utrustning/skor till personalen kan vara förebyggande för personalens hälsa och 

välbefinnande på sikt. Det är inte osannolikt att smittspridning kan hållas nere. 
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Köper kommunen in arbetsskor/yrkes skor till personal är det en tillkommande kostnad som verksamheten 

bör gottgöras för. Kommunen som arbetsgivare skall sannolikt tillse att förmånsbeskattning sker av 

personalen som erhåller fria arbetsskor. 

 

Sammanfattning 

Arbetsmiljöverkets ställningstagande från 2022 anger att det inte är klarlagt att ändamålsriktiga arbetsskor 

förhindrar belastningsbesvär. 

Att arbetsgivaren tillhandahåller fotriktiga skor till förskolans personal kan vara bra för personalens hälsa. 

Skall det göras i Emmaboda kommun bör verksamheter erhålla ekonomiska medel för att effektuera 

beslutet. Sannolikt skall personalen i så fall förmånsbeskattas vilket arbetsgivaren skall tillse. 

 

Beslutsunderlag 

• Motion från socialdemokraterna i Emmaboda, Att Emmaboda kommun erbjuder omsorgspersonal 

kostnadsfria arbetsskor, daterad 2023-09-22 av Marie Ixcot Nilsson och Frida Larsson 

• Tidsplan –Motion – Inför kostnadsfria arbetsskor i omsorgen, kommunledningskontorets 

kansliavdelning, KS/2023:367. 

• Svar Motion –” Inför kostnadsfria arbetsskor i omsorgen”. 

• Skatteverkets hemsida 2024-03-21, Arbetskläder | Skatteverket 

• Arbetsmiljöverket, 2022-09-30, Återrapport av regeringsuppdrag om att redogöra för hur 

belastningsskador i rygg och knän kan förebyggas, 2022/034003. www.av.se/globalassets/filer/om-

oss/vart-uppdrag/2022-034003-aterrapportering-regeringsuppdrag_belastningsskador-i-rygg-hofter-och-

knan_rapport.pdf?hl=skor%20omsorg 

• Arbetsmiljöverkets hemsida 2024-03-21, Skyddsskor - Arbetsmiljöverket (av.se) 

•Arbetsmiljöverkets hemsida 2024-04-11, Förebygg smittspridning i förskolan - Arbetsmiljöverket (av.se) 

____ 

Bildningsförvaltningen föreslår Bildningsnämnden beslutar 

 

att tillhandahållande av kostnadsfria arbetsskor kan bidra till bilden av Emmaboda kommun som en 

attraktivare arbetsgivare vilket bildningsnämnden bejakar 

 

att om Emmaboda kommun tillhandahåller kostnadsfria arbetsskor förutsätts att bildningsnämnden 

erhåller ekonomiska medel för att bära merkostnaden för detta 

 

att anta remissvaret som sitt eget 

 

att översända remissvaret till kommunstyrelsen för beredning av förslag till beslut i 

kommunfullmäktige. 

____ 

Bildningsnämnden 2024-04-25 

 

Yrkande 

Ordförande, Emma Åhlander Hansson (M), yrkar på att stryka att-sats 2 och 3 och föreslår istället 

följande tilläggsattsats  

 

att  med hänvisning till det kärva ekonomiska läget för kommunen föreslå 

kommunstyrelsen föreslå kommunfullmäktige avslå motionen.    

 

Ajournering  

Frida Larsson (S) begär ajournering för överläggningar i partigruppen 13:54 

Mötet återupptas. 
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Sammanträdesprotokoll 11 (22) 
 Bildningsnämnden Sammanträdesdatum 
 2024-04-25 

 

Justerande                           Utdragsbestyrkande 

 

Yrkande 

Frida Larsson (S) yrkar bifall till bildningsförvaltningens utskickade förslag till beslut.  

 

Beslutsgång 

Ordförande, Emma Åhlander Hansson (M), konstaterar att det finns två förslag till beslut. Dels ett 

tilläggsyrkande från Emma Åhlander Hansson (M) och dels ett förslag till beslut som skickades ut av 

bildningsförvaltningen. Ordföranden finner genom acklamation att bildningsnämnden bifaller 

ordförandens förslag till ändringar.  

____ 

 

Bildningsnämnden beslutar 

 

att tillhandahållande av kostnadsfria arbetsskor kan bidra till bilden av Emmaboda kommun som en 

attraktivare arbetsgivare vilket bildningsnämnden bejakar 

 

att med hänvisning till det kärva ekonomiska läget för kommunen föreslå kommunstyrelsen föreslå 

kommunfullmäktige avslå motionen  

 

att översända remissvaret till kommunstyrelsen för beredning av förslag till beslut i 

kommunfullmäktige. 

 

RESERVATION  

Socialdemokraterna och vänsterpartiet reserverar sig till förmån för eget förslag.  

____ 
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Sammanträdesprotokoll 12 (22) 
 Bildningsnämnden Sammanträdesdatum 
 2024-04-25 

 

Justerande                           Utdragsbestyrkande 

 

  

§ 38 

Bildningsnämndens årsredovisning 2023 

 

Sammanfattning 

Årsredovisning 2023 antagen av kommunfullmäktige 2024-03-25 §28. 

 

Det lägre födelsetalet de senaste åren samt utflyttning av barnfamiljer har givit lägre antal barn inskrivna i 

förskolorna i kommunen. Det har påverkat organisationen där bemanning succesivt anpassas till det lägre 

antalet barn. Förskolan har initierat ett arbete med språkutveckling där en väl utvecklad och förankrad 

språkplan har fastställts och som verksamheten arbetar efter. 

 

Inom grundskolan fortsatte arbetet med insats för språkutveckling med stöd av Skolverket. 2023 var sista 

året i insatsen som bland annat innehåller utbildning för språk och kunskapsutvecklande arbetssätt inom 

alla ämnen där även fritidshemmen är delaktiga. 

 

Betygsresultaten från årskurs 6 ligger på en högre nivå än tidigare år medan resultaten från årskurs 9 

fortsatt är på en allt för låg nivå. 72,3 % (74,8%, 2022) av eleverna i årskurs nio var behöriga till 

nationellt program på gymnasiet och 48,5 % (46,6%, 2022) hade underkänt i ett ämne eller fler. 

 

Inför ombyggnation av Bjurbäcksskolan 7–9 har två klassrum renoverats som exempel på hur de kan se ut 

efter renovering och för att kunna dra erfarenheter av vilken möblering, ljussättning etc. som blir bäst ur 

olika aspekter. Lärarna är organiserade i arbetslag runt grupper av klasser. I syfte att skapa bättre 

förutsättningar för samverkan runt elever har tre större arbetsrum med ny möblering för lärarna 

iordningställts inför terminsstart. 

 

Inför höstterminen flyttades fritidsgården från högstadiets lokaler och den nya fritidsgården öppnade i 

mitten av oktober i kvarteret Tulpanen. Erfarenheten är efter de första månaderna positiv. Fortsatt fler 

besökare till fritidsgården och andelen flickor har ökat. På Bjurbäcksskolan är det en lugnare miljö enligt 

skolledningen och enligt tekniska förvaltningen är det mindre skadegörelse på skolan. 

 

Antalet elever på Vilhelm Mobergsgymnasiet har ökat under höstterminen 2023. Fler elever börjar i 

årskurs 1 än som slutade i årskurs 3. Andelen elever från Emmaboda som sökt till VMG har ökat vilket är 

tillfredsställande. Resultat mätt i andel elever som fullföljer sina studier ligger fortsatt på en bra nivå. Ett 

bra betyg till den industritekniska utbildningen är de framskjutna placeringarna i de årliga 

yrkestävlingarna i CNC svarvning och fräsning. En av framgångsfaktorerna är den höga lärartätheten 

vilken också ger en hög kostnad per elev i gymnasieverksamheten. 

 

Vuxenutbildningen, vilken spänner från SFI via grundläggande och gymnasial vuxenutbildning till 

gymnasial yrkesutbildning och yrkeshögskoleutbildning, har under 2023 haft en positiv utveckling. Ny 

organisation och struktur för verksamhetsåret har satts i verket där läsåret indelas i fem 10-

veckorsperioder där de olika kurserna ges. Utbildning startas löpande under året. Sammanlagt 407 elever 

har deltagit i någon utbildning eller kurs inom vuxenutbildningen under 2023.  

 

Kulturverksamheten har fortsatt i samma anda som gav utmärkelsen Årets kulturkommun 2022. Det 

innebär bland annat fortsatt samverkan med kulturverksamhet i samverkan med äldreomsorgen och att 

förskolor och skolor erbjuds kulturaktiviteter enligt skolkulturgarantin. I början på juli genomfördes 

traditionsenligt ”En dag med Moberg” med deltagande bland annat av Samuel Fröler som reciterade texter 

av Vilhelm Moberg.  
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Sammanträdesprotokoll 13 (22) 
 Bildningsnämnden Sammanträdesdatum 
 2024-04-25 

 

Justerande                           Utdragsbestyrkande 

 

Det bör noteras att studieförbunden redovisar en lägre omfattning av verksamhet där det syns ett tapp på 

65 % jämfört med åren innan pandemin.  

Biblioteksverksamheten fortsätter inom uppdraget skolbibliotek och folkbibliotek. En första analys har 

gjorts om möjligheterna att flytta huvudbiblioteket till det gamla bankhuset vid centrumtorget. 

Bedömningen är att det finns goda möjligheter att utveckla verksamheten med en ny central placering och 

i bildningsnämndens budgetbeslut för 2024 ges ett uppdrag att skyndsamt utreda en flytt av biblioteket.  

 

Kulturskolan fick under våren 2023 en ny chef som tagit initiativ och driver på en verksamhet som redan 

tidigare har ett högt tempo. Ett av initiativen var en julshow där mer än etthundra elever i alla åldrar från 

kulturskolans verksamhet uppträdde. Julshowen genomfördes i samverkan med Emmaboda Folkets Hus 

och Åfors bruksorkester och var mycket uppskattad.  

 

Bildningsnämnden har fastställt ett reviderat måldokument för att nå kunskapsmålen i skolan. 

Måldokumentet fastställdes efter en process där rektorer och lärare inom aktuella verksamheter varit 

delaktiga. 

 

Framtidsfrågor  

• Det är stor skillnad mellan pojkar och flickors resultat i skolan. Det är så över hela landet och ännu 

mer i Emmaboda kommun. Det är en framtidsfråga att skapa en kultur där pojkar och flickor strävar 

efter högre resultat men det gäller framförallt pojkars resultat. Det är en viktig fråga ur ett mänskligt 

perspektiv såväl som jämställdhetsperspektiv.  

____ 

 

Bildningsnämndens beredning föreslår bildningsnämnden besluta  

 

Bildningsnämnden beslutar  

 

att med kännedom anteckna information om Bildningsnämndens årsredovisning 2023 till 

protokollet 

 

____ 
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Sammanträdesprotokoll 14 (22) 
 Bildningsnämnden Sammanträdesdatum 
 2024-04-25 

 

Justerande                           Utdragsbestyrkande 

 

  

§ 39 

Information om arbetet med SYV-PLAN 

 

Lennart O Werner, förvaltningschef, presenterar ett utkast av bildningsnämndens SYV-PLAN som en 

information till nämnden. Dokumentet innehåller vägledande plan för studie- och yrkesvägledning som 

fastställer mål, strategier och åtgärder för att stödja elevernas studie- och yrkesval. Den syftar till att 

främja elevernas kunskap om olika utbildnings- och yrkesvägar samt underlätta övergången från skola till 

arbetsliv. Bildningsnämnden förväntas ta beslut om planen inom kort.  

____ 

 

Bildningsnämndens beredning föreslår bildningsnämnden besluta  

 

Bildningsnämnden beslutar 

 

att med kännedom anteckna informationen till protokollet 

 

____ 
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Sammanträdesprotokoll 15 (22) 
 Bildningsnämnden Sammanträdesdatum 
 2024-04-25 

 

Justerande                           Utdragsbestyrkande 

 

 

  

§ 40 

Förvaltningsledningen informerar 

 

Förvaltningsledningen informerar om följande: 

• Inga pågående rekryteringar. 

• Utredning pågår angående lokalbehov för slöjdundervisning på Långasjö skola, med möjlig lösning 

genom skolskjuts till annan skola. 

• Ny organisation skoladministration grundskola. 

• Primäravtal gymnasieskola och vuxenutbildning. 

• Ny generaldirektör för Skolverket, Joakim Malmström, med fokus på professionsprogram för 

pedagogisk personal, digitala nationella prov med betoning på informationssäkerhet, grundläggande 

färdigheter, nationellt kvalitetssystem och kris- och säkerhetsfrågor. 

 

____ 

 

Bildningsnämndens beredning föreslår bildningsnämnden besluta  

 

Bildningsnämnden beslutar  

 

att  med kännedom anteckna informationen till protokollet  

____ 

 

 

  

Bildningsnämndens protokoll 2024-04-25
(Signerat, SHA-256 BBDFACD56FC1527ABB6A02976F9BACE989BFB6EF2BCBFE2BA254662F91F7D34F)

Sida 15 av 23



Sammanträdesprotokoll 16 (22) 
 Bildningsnämnden Sammanträdesdatum 
 2024-04-25 

 

Justerande                           Utdragsbestyrkande 

 

 

  

§ 41 

Systematisk uppföljning av bildningsnämndens verksamhet 

 

Ásdís Pálsdóttir, bibliotekschef, redovisar en sammanställning av det dagliga arbetet på Emmaboda 

bibliotek, som innefattar både folk- och skolbiblioteksverksamheten. 

 

Ewa Ekelund, utvecklingsledare, redogör för den kommunala gymnasieskolan i Emmaboda kommun och 

följer upp nämndens antagna mål. Hon presenterar också resultatet av elevundersökningarna. 

 

____ 

Bildningsnämndens beredning föreslår bildningsnämnden besluta  

 

Bildningsnämnden beslutar  

 

att  med kännedom anteckna informationen till protokollet 

____  
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Sammanträdesprotokoll 17 (22) 
 Bildningsnämnden Sammanträdesdatum 
 2024-04-25 

 

Justerande                           Utdragsbestyrkande 

 

 

  

§ 42 

Rapport om kränkande behandling 

 

Lennart O Werner, förvaltningschef, lämnar information om antalet kränkningsärenden. 

Sedan januari 2024 har 94 anmälningar inkommit till förvaltningen. I systemet finns totalt 132 ärenden 

inregistrerade, varav 38 av dessa är pågående utredningar från fjolåret.  

____ 

 

Bildningsnämndens beredning föreslår bildningsnämnden besluta  

 

Bildningsnämnden beslutar  

 

att  med kännedom anteckna informationen till protokollet 

____ 
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Sammanträdesprotokoll 18 (22) 
 Bildningsnämnden Sammanträdesdatum 
 2024-04-25 

 

Justerande                           Utdragsbestyrkande 

 

 

  

§ 43 

Slutredovisning av skolverkets insatser till verksamhetsutveckling för barn och elever som är 

nyanlända eller har annat modersmål än svenska 

 

Ewa Ekelund, utvecklingsledare, informerar om slutredovisning av skolverkets insatser till 

verksamhetsutveckling. Ärendet kan därmed avslutas.  

____ 

 

Bildningsnämndens beredning föreslår bildningsnämnden besluta  

 

Bildningsnämnden beslutar  

 

att  godkänna slutredovisning av skolverkets insatser till verksamhetsutveckling för barn och 

elever som är nyanlända eller har annat modersmål än svenska 

____ 
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Sammanträdesprotokoll 19 (22) 
 Bildningsnämnden Sammanträdesdatum 
 2024-04-25 

 

Justerande                           Utdragsbestyrkande 

 

  

§ 44 

Kurser och konferenser 

 

Kommande kurser och konferenser: 

 

Regional kulturpolitisk konferens den 23 maj 

Konferensen är samtidigt som Bildningsnämnden har nämndssammanträde. Därför föreslår 

bildningsnämndens presidium att möjliggöra för tre ersättare som ej tjänstgör under nämndens 

sammanträde att delta på konferensen. En ersättare från (S eller V), en ersättare från (M, C eller KD) samt 

en ersättare från (SD). 

 

Webbseminarium den 17 maj fokus fritidshem av skolverket 

 

Inbjudan skola och nära vård den 17 maj i Mönsterås. 

Avser endast Bildningsnämndens presidium 

 

____ 

 

Bildningsnämndens beredning föreslår bildningsnämnden besluta  

 

Bildningsnämnden beslutar  

 

att  nämnden erbjuder tre ersättare att delta på regional kulturpolitisk konferens den 23  

maj 

 

att de nämndsledamöter och ersättare som vill delta på webbseminariet med ”fokus på 

fritidshem av skolverket” den 17 maj får göra det, men att arvode ej utgår.  

____ 
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Sammanträdesprotokoll 20 (22) 
 Bildningsnämnden Sammanträdesdatum 
 2024-04-25 

 

Justerande                           Utdragsbestyrkande 

 

 

 BIN/2024:4 

§ 45 

Delegationsärenden 

 

Bildningskontoret  

BFK24/1  1:44 Filmregion Sydost TellUS Filmfestival i Emmaboda 

BFK24/1  1:44 Konstnär sportlovsaktivitet fältarna (akvarell) 

BFK24/3  1:44 Lindås Folkets Hus lokalhyra/ Kultur & hälsa Babsanteatern 

BFK24/4  1:44 Obanteatern teaterfst/ Hälsa & kultur Babsanteatern 

BFK24/5 1:44 Obanteatern Skolteater alla f-klasser samt hela åk.1 

BFK24/6 1:44 Sverigefinnarnas dag/ annons 

BFK24/7 1:44 Sverigefinnarnas dag/ BIO, Utställning januari, etc.  

BF27601 1:35 Ansökan skolskjuts – Beviljad 

 

Bjurbäcksskolan F-6 

1/24  3:9    Anställningsavtal 

2/24 3:9    Anställningsavtal 

3/24 4:17  Beslut särskild undervisningsgrupp- enskild elev 

4/24 3:9    Anställningsavtal  

 

Lindås skola F-6 

2024:01 4:17 Beslut om särskild undervisning  

2024:02 3:9   Anställningsavtal vikarie  

2024:03 3:9   Anställning timavtal 

2024:04           3:9   Anställning timavtal 

2024:05           3:9   Anställning timavtal 

 

Johanfors skola 

2024:01  3:9    Visstidsanställning av obehörig slöjdlärare 2024:01–08 till 2024-06-14 

2024:02 2:4    Beslut om avgiftsbefrielse pga. fritids innan/ efter musikundervisning  

2024:03 2:4    Beslut om avgiftsbefrielse pga. fritids innan/ efter musikundervisning   

2024:04  2:4    Beslut om avgiftsbefrielse pga. fritids innan/ efter musikundervisning  

2024:05 2:4    Beslut om avgiftsbefrielse pga. fritids innan/ efter musikundervisning 

2024:06 2:4    Beslut om avgiftsbefrielse pga. fritids efter läxhjälp 

2024:07 2:4    Beslut om avgiftsbefrielse pga. fritids efter modersmålsundervisning 

2024:08 2:4    Beslut om avgiftsbefrielse pga. fritids efter modersmålsundervisning 

2024:09 2:4    Beslut om avgiftsbefrielse pga. fritids efter modersmålsundervisning 

2024:10 1:38  Lokal organisation, Bemanningsplan VT24 

____ 

Bildningsnämndens beredning föreslår bildningsnämnden besluta  

 

Bildningsnämnden beslutar  

 

att  med kännedom anteckna delegationsärendena till protokollet 

____ 
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Sammanträdesprotokoll 21 (22) 
 Bildningsnämnden Sammanträdesdatum 
 2024-04-25 

 

Justerande                           Utdragsbestyrkande 

 

 

 BIN/2024:53 

§ 46 

Meddelanden 

 

Inkomna meddelanden: 

- Rapport gällande tillsyn enligt Dataskyddsförordningen (GDPR) – Konsekvensbedömningar 

- Minnesanteckningar föräldraråd 240227 

- Minnesanteckningar Bjurbäckens förskola 2024  

- Minnesanteckningar föräldraråd Lindås 2024  

- Minnesanteckningar föräldraråd 240212 

 

____ 

 

Bildningsnämndens beredning föreslår bildningsnämnden 

 

Bildningsnämnden beslutar 

 

att anteckna information om meddelanden till protokollet  

 

____ 
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Sammanträdesprotokoll 22 (22) 
 Bildningsnämnden Sammanträdesdatum 
 2024-04-25 

 

Justerande                           Utdragsbestyrkande 

 

 

  

§ 47 

Övriga frågor 

 

Inga frågor lyfts.  
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Sammanträdesprotokoll 1 (22) 
 Bildningsnämnden Sammanträdesdatum 
 2024-04-25 


 


Justerande                           Utdragsbestyrkande 


 


Plats och tid Bertil och- Ulricasalen, 2024-04-25, kl. 13:15 – 16:48 


  


Beslutande Emma Åhlander Hansson (M), Ordförande 


 Jenny Rydberg (C), 1:e vice  


 Frida Larsson (S), 2:e vice  


Günter Villman (M) §33 - §33 & Stefan Månsson (M) §34 -§43 


Marie-Louise Eddegård (S) ersätts av Per Engström (S) 


Stefan Marcelius (SD) 


Kerstin Skoglund (S) 


Jasmina Teljigovic Göstasson (S) 


Sten-Olof Söderlund (V) 


Tobias Rydén (S) ersätts av Kickie Von Reis (S) 


Tuva Blomgren (C)  


   


Övriga deltagande Lennart O Werner, förvaltningschef 


 Daniel Jonsson, samordnare verksamhets- och ledningsstöd 


 Dzenita Vrana, ekonom 


 Ewa Ekelund, utvecklingsledare 
 Ásdís Pálsdóttir, bibliotekschef 
 Shahram Behrouz, sekreterare  


  


Utses att justera Kerstin Skoglund (SD) 


  


Justering Digital justering senast 2024-04-29 


 


sekreterare   § 33 - § 47 


 Shahram Behrouz 


 


ordförande  


 Emma Åhlander Hansson 


 


justerare  


  Kerstin Skoglund (SD) 


 


 


Anslag/bevis 


 Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 


 


Nämnd/styrelse BIN/2024-04-25 


 


Sammanträdesdatum 2024-04-25 


 


Datum för anslags 2024-04-29 Datum för anslags 2024-05-14 


uppsättande  nedtagande 


 


Förvaringsplats för Kommunförvaltningens lokaler, Emmaboda 


protokollet 


 


Underskrift  


 Christoffer Karlsson   
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Innehållsförteckning 


 


§ 33  Ekonomi 


 


§ 34  Handlingsplan för budget i balans 


 


§ 35  Svar på nämndinitiativ ”GPS armband på förskolebarn" 


 


§ 36  Svar på remiss av reviderad version av skolkulturstrategin 


 


§ 37  Svar på motion - Inför kostnadsfria arbetsskor i omsorgen 


 


§ 38  Bildningsnämndens årsredovisning 2023 


 


§ 39  Information om arbetet med SYV-PLAN 


 


§ 40  Förvaltningsledningen informerar 


 


§ 41  Systematisk uppföljning av bildningsnämndens verksamhet 


 


§ 42  Rapport om kränkande behandling 


 


§ 43  Slutredovisning av skolverkets insatser till verksamhetsutveckling för barn och elever som 


är nyanlända eller har annat modersmål än svenska 


 


§ 44  Kurser och konferenser 


 


§ 45  Delegationsärenden 


 


§ 46  Meddelanden 


 


§ 47  Övriga frågor 
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§ 33 


Ekonomi 


 


Dzenita Vrana, ekonom, presenterar den ekonomiska uppföljningen för det första kvartalet. Nämnden har 


en fortsatt negativ budgetavvikelse som för delårsbokslutet 2024-03-31 är ett underskott på -2 267 322 kr. 


 


Arbetet med handlingsplan för budget i balans är fortsatt pågående. 


____ 


Bildningsnämndens beredning föreslår bildningsnämnden besluta  


 


Bildningsnämnden beslutar  


 


att  med kännedom anteckna informationen till protokollet 


____ 
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§ 34 


Handlingsplan för budget i balans 


 


Förvaltningschef, Lennart O. Werner, lämnar en detaljerad genomgång av varje verksamhet, analyserar 


kostnader och informerar om eventuella statsbidrag. Dessutom identifierar han kommande 


investeringsbehov, prioriteringar och föreslagna åtgärder. I januari 2024 förutspåddes ett resultat för 


helåret på -8,9 miljoner kronor om inga åtgärder vidtogs. Den senaste prognosen i april visar att det årliga 


underskottet i dagsläget beräknas vara -6 miljoner kronor.  


____ 


 


Bildningsnämndens beredning föreslår bildningsnämnden besluta  


 


Bildningsnämnden beslutar  


 


att  med kännedom anteckna informationen till protokollet 


 


____ 
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 BIN/2023:82 


§ 35 


Svar på nämndinitiativ ”GPS-armband på förskolebarn" 


 


Bakgrund 


2023-08-20 inkom Stefan Marcelius (SD) med nämndinitiativ ”GPS klocka på barn i förskolan”. 


Man vill ”undersöka om det vore en bra ide att vårdnadshavare ihop med personalen kan besluta om att 


sätta en klocka med GPS eller motsvarande på vissa barn för att öka tryggheten för barn, föräldrar och 


personal. Både hård och mjukvara ska då enligt förslaget finansieras av kommunen”. 


Ärendet anmäldes på bildningsnämndens sammanträde 2023-10-19 i §87 under Övriga frågor. 


Bildningsnämnden beslutade härvid ”att lyfta nämndinitiativet om GPS-klocka på barn i förskolan från 


sverigedemokraterna och återkomma med ett svar till Bildningsnämnden”. 


 


Ärendets beredning 


Ärendet har beretts på bildningskontoret av Daniel Jonsson, samordnare verksamhets- och ledningsstöd 


under första kvartalet 2024. 


Inger Friman Olofsson, rektorn för förskolan samt Mathias Köppen, utvecklingsledare förskolan har 


deltagit i beredningsarbetet. 


Nämndinitiativet har avhandlats vid bildningsnämndens beredning 2024-02 12 samt 2024-04-08. 


 


Utredning 


Bildningsförvaltningen har utrett om ”om GPS klocka på barn kan vara något för vår kommun i enlighet 


med nämndinitiativet enligt separat skrivelse. 


 


Sammanfattning 


Eventuellt införandet av spårningsteknik av förskolebarn för att öka tryggheten är komplex fråga som 


kräver noggrann utvärdering och övervägande av både fördelar och nackdelar. Vid eventuell 


implementering krävs en tydlig plan för hantering av eventuella risker och integritetsfrågor.  


Utredarens samtagna bedömning är att Emmaboda kommuns förskolor i nuläget ej skall utrusta 


förskolebarnen med spårningsteknik då det ger en falsk säkerhet, integritetsmässigt mycket tveksamt, är 


kostsamt samt att verksamheterna i dag bedöms ha goda rutiner. 


 


Konsekvensbeskrivning 


Vid en eventuell situation där ett förskolebarn saknas i verksamheten kan spårningsteknik underlätta och 


skynda på återfinnandet men det kan vara en falsks säkerhet. 


Om tekningen/utrustningen köps in och implementeras i förskoleverksamheten kommer det att kosta – hur 


mycket beror på omfattningen av inköpet. 


Personalen läggs på nya arbetsuppgifter och ansvar att hantera utrustningen vilket kräver resurser. 


 


Beslutsunderlag 


• Nämndinitiativ Bildningsnämnden – GPS klockor på barn i förskolan, 2023-08-20, Stefan Marcelius 


(SD). 


• Utredning Nämndinitiativ - GPS klocka på barn i förskolan 


____ 


Bildningsförvaltningen föreslår Bildningsnämnden beslutar 


 


Bildningsnämnden beslutar 


 


att då utredning genomförts enligt nämndinitiativets intention anse nämndinitiativet besvarat 


____ 
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 BIN/2024:34 


§ 36 


Svar på remiss av reviderad version av skolkulturstrategin 


 


Sammanfattning 


Yttrande över förslag ny strategi för samverkan mellan skola 


och kultur i Kalmar län Remiss - reviderad version av  


skolkulturstrategin Relevant 


 


Förvaltningens roll 


Remiss har inkommit från Region Kalmar län angående begäran om yttrande över ny strategi för 


samverkan mellan skola och kultur i Kalmar län RELEVANT. Bildningsnämnden är den nämnd som 


hanterar skolkulturfrågor i kommunen. 


 


Yttrande från Bildningsförvaltningen 


Bildningsnämnden har i stora drag inga anmärkningar på eller tillägg att göra vid förslaget till nytt 


RELEVANT-dokument. Vi konstaterar att Emmaboda till stora delar uppfyller målen för den kommunala 


insatsen. Dokumentet är en utmärkt kunskapskälla för lärare, rektorer, skolkulturombud, tjänstepersoner 


och politiker, till hur läroplanens mål för kultur kan uppfyllas. Våra synpunkter gäller kulturresorna. Det 


är ett sedan länge påtalat faktum att dessa resor inte fungerar för det stora flertalet. Om regionen menar 


allvar med att regionen ska verka för att barn och unga ska ha möjlighet att uppleva, skapa och påverka 


ett brett utbud av kulturaktiviteter i samverkan med de regionala kulturverksamheterna, kommunerna och 


den ideella och idéburna kultursektorn var du än bor i länet, så behöver ett nytt regionalt stödsystem för 


bussning komma på plats. Då skulle fler landsbygdsbarn kunna ta del av de regionala 


kulturinstitutionernas utbud och stadsbarnen skulle kunna besöka de regionala kulturinstitutioner som 


ligger på landsbygden, exv. The Glass Factory. 


 


I den nuvarande strategin står det under regionens roll och ansvar, att regionen skall ”Medfinansiera resor 


för elever till länskulturens verksamhet”. Vidare står det under kommunens ansvar att kommunen 


ansvarar för ”Resor till kulturevenemang inom kommunen”. 


Skrivningarna har här förändrats i förslaget till ny skolkulturstrategi. I det nya förslaget står det att 


regionen skall (ha) ”ett system som erbjuder resor i kollektivtrafiken, i mån av plats, till kulturresmål”, 


och när det gäller kommunens ansvar så ska kommunen ansvara för ”resor till kulturevenemang”. Det 


tycks vara struket att det endast handlar om kulturevenemang inom kommunen. 


Emmaboda kommun undrar om det här finns en tanke om en förskjutning av kostnader från Region 


Kalmar till kommunerna? I ekonomiskt utmanande tider kan det leda till minskade möjligheter för 


eleverna inom kommunen att delta i kulturevenemang utanför kommunens gränser. Det går att invända att 


eleverna i Emmaboda kommun knappt inte kan utnyttja Region Kalmars kulturresor idag ändå, som sagt, 


men vi vill ändå ställa frågan vad tanken med denna förändring i ansvarsbeskrivningen är? 


 


Konsekvensbeskrivning 


Bildningsförvaltningen godkänner Ny strategi för samverkan mellan skola och kultur i Kalmar län 


RELEVANT tillsammans med ovanstående inspel. 


Sammanfattning 


Bildningsförvaltningen har synpunkter på kostnadsfria kulturresor för elever. 


____ 


 


Bildningsförvaltningen föreslår Bildningsnämnden besluta 


 


Bildningsnämnden beslutar 
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att anta detta yttrande som sitt eget, samt 


 


att översända yttrandet till kommunstyrelsen och kommunfullmäktige för vidare  


 handläggning 


____ 
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 BIN/2024:41 


§ 37 


Svar på motion - Inför kostnadsfria arbetsskor i omsorgen 


 


Bakgrund 


Socialdemokraterna i Emmaboda har 2023-12-22 inlämnat motion till kommunfullmäktige i Emmaboda 


kommun där man yrkar ”Att Emmaboda kommun erbjuder omsorgspersonal kostnadsfria arbetsskor”. 


Med omsorgspersonal innefattar man barnomsorgens personal. Motionen utgår från arbetsmiljö där man 


menar att personal inom omsorgen går och står mycket och då finns det behov av ergonomiska och 


stötdämpande skor. Vidare framhålls det att personal inom omsorgen arbetar väldigt nära andra människor 


och det kan innebära att personal utsätter sig för smittorisk. När arbetsgivaren tillhandahåller arbetsskor så 


ska skorna stanna kvar på arbetsplatsen och därmed även begränsa eventuell smittspridning. Till sist 


framhålls en fråga om jämlikhet, fotriktiga skor kostar en hel del varpå det anses fria arbetsskor är en 


jämlikhetsfråga. 


 


Ärendets beredning 


Ärendet har handlagts på bildningskontoret av Daniel Jonsson, samordnare verksamhets- och 


ledningsstöd. 


Rektorn samt utvecklingsledaren för förskolan har givits möjlighet att komma med synpunkter i ärendets 


beredning. 


Bildningsnämndens beredning avhandlar ärendet 2024-04-08. 


 


Yttrande i ärendet 


Kläder som tillhandahålls av arbetsgivare för att använda av arbetstagare i arbete är en förmån för 


arbetstagaren. För att arbetstagaren inte ska betala skatt för förmånen krävs att kläderna är anpassade till 


ditt arbete och inte kan användas privat. Förmån av uniform och andra arbetskläder (till exempel skor) är 


skattefri, om förmånen avser kläder som är avpassade för tjänsten och inte lämpligen kan användas privat. 


Det framgår av 11 kap. 9 § inkomstskattelagen. Om skorna lämpligen kan användas privat är de alltså inte 


skattefria (det vill säga att arbetstagaren inte skulle förmånsbeskattas). Arbetsskor kan vara skattefria, men 


det kräver att de skor som arbetstagaren tillhandahåller inom ex. omsorg inte lämpar sig för någon typ av 


annan användning. Regelverket rörande förmånsbeskattning av arbetskläder är sträng. Grundinställning i 


inkomstskattelagen säger att allt arbetstagaren får av en arbetsgivare är skattepliktigt. För att vara säker på 


om förmånsbeskattning skall ske behöver det utredas vidare med Skatteverket. Verksamheten behöver 


säkert tex. vara tydliga med och hårt hålla på att i den här verksamheten får ingen ha egna skor, alla måste 


använda de tillhandahållna skorna och dem får vi inte ta härifrån. 


Om personalen erhåller fria arbetsskor är det arbetsgivarens ansvar att redovisa detta i 


arbetsgivadeklarationen för den enskilda arbetstagaren. 


Eventuella inköp av yrkes skor till personalen behöver göras enligt interna upphandlingsregler och 


fakturorna betalas av kommunen. Personalen kommer således ej kunna köpa skorna själva och få 


ersättning mot uppvisande av kvitto. 


 


Det finns inga formella krav att personal inom förskolan skall bära speciella skor liknande det krav som 


finns för exempelvis snickare som måste bära skor med skyddshätta och genomtrampningsskydd. Finns 


det krav på skyddsskor med speciella egenskaper är det arbetsgivarens ansvar att förse personalen med det 


och då skall personalen ej heller förmånsbeskattas. 


 


Kommunen har i dagsläget inga övergripande regler/policy eller liknande gällande skor som används i 


arbetet. Skall arbetsgivaren även förse vikarierande personal med fotriktiga skor? 


Om arbetsgivaren väljer att förse en personalgrupp med viss utrustning kan frågan komma upp hur långt 


arbetsgivarens ansvar sträcker sig. Exempel kan vara om personalen är i behov av specialskor eller 
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inläggssula skall kommunen då stå för även detta? Även andra personalgrupper än den i motionen aktuella 


kan uttrycka att man borde erhålla lämpliga skor i tjänsten tex. idrottslärare. Om kommunen beslutar att 


förse personal med viss utrustning bör man förmodligen även tillhandahålla regerverk för detta. 


 


I nuläget är runt 80 personer tillsvidareanställda inom förskoleverksamheten i Emmaboda kommun. Till 


detta kan det tillkomma något antal vikarier. 


Beroende på typ och modell på skor är priset olika. Även upphandling och gällande avtal påverkar det 


kommunen får betala för förskolepersonalens skor. I nuläget har Emmaboda kommun inget avtal gällande 


aktuella skor. Enligt Kalmar kommuns beräkningar kostar i snitt en ergonomiskt riktig utformad yrkessko 


runt 1000 kronor exkl. moms. 


Om vi utgår från dessa ingångsvärden kommer det initiala inköpet av ett par skor per personal hamna på 


80 000 kr för förskolan. Skall både inner- och ytterskor erhållas fördubblas kostnaderna. Det behöver 


därefter göras inköp kontinuerligt allteftersom ny personal anställs. Skorna slits och antagandet är att 


personal kommer behöva erhålla nya skor cirka vartannat år. 


 


Personalavdelningen kan inte se att anmälda belastningsskador kopplat till oergonomiska skor framträder 


tydligt i sjukstatistik. Sannolikt är det utifrån att det i statistiken är svårt att göra de kopplingar som 


behövs för att tydligt kunna dra slutsatsen/kopplingen till vilka skor personalen bär i tjänsten. 


 


2022 fick Arbetsmiljöverket i uppdrag av regeringen att redogöra för hur belastningsskador eller 


belastningsbesvär i rygg, höfter och knän hos arbetstagare som går och står mycket i jobbet kan 


förebyggas genom användandet av rätt utrustning, däribland ändamålsenliga skor. Sista september 2022 


återrapporterade man uppdraget. Myndigheten föreslår ingen förändring av regelverken, och inte heller 


någon fördjupad analys i ämnet. Utifrån rådande kunskapsläge anses det inte heller klarlagt att 


ändamålsenliga arbetsskor ensamt förhindrar belastningsbesvär i rygg, höfter och knän. I stället är det en 


kombination av faktorer i arbetsmiljön, till exempel lokalernas utformning och golvets hårdhet samt hur 


länge man står och går, som avgör riskerna. 


 


Tillhandahållande av arbetskläder kan vara en förhandlingsfråga mellan arbets- och arbetstagarparter. 


 


Som det beskrivs i motionen kan fotriktiga skor förebygga belastningsskador hos personalen vilket 


givetvis är mycket bra. Arbetsgivarverket ger dock i nuläget inget stöd till detta antagande/påstående. 


Vidare menar man, i motionen, att eventuell smittspridning kan minska. Arbetsmiljöverket har 


information som rör smittspridning i förskolan på sin hemsida. God luftkvalitet, städning, kontinuerlig 


rengöring av beröringsytor och personlig skyddsutrustning är exempel på åtgärder som lyfts i 


sammanhanget. Arbetsgivaren har ett ansvar att undersöka och genomföra riskbedömningar om det finns 


arbetsmoment med smittrisk. Myndigheten anger inte specifikt att arbetsskor förebygger smittspridning. 


 


Förskolorna i Emmaboda tillhandahåller sedan flera år ytterkläder till personalen dock ej skor. I förskolan 


är man mycket utomhus och det i alla väderlekar. Att arbetsgivaren tillhandahåller fotriktiga inneskor 


förordar verksamheten tillhandahållande av även ytterskor bör beaktas. 


Att arbetsgivaren tillhandahåller fotriktiga arbetsskor bör bidra till bilden av att Emmaboda kommun är en 


arbetsgivare som månar om sin personal och är en attraktive arbetsgivare. 


 


Beslutar kommunen att förskolans personal skall tillhandahålla kostnadsfria arbetsskor bör 


bildningsförvaltningen/förskolan erhålla ekonomiska medel för att verkställa detta. Görs inte det innebär 


det de facto en besparing på verksamheten totalt sett. 


 


Konsekvensbeskrivning 


Att gynna ergonomisk rätt utrustning/skor till personalen kan vara förebyggande för personalens hälsa och 


välbefinnande på sikt. Det är inte osannolikt att smittspridning kan hållas nere. 
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Köper kommunen in arbetsskor/yrkes skor till personal är det en tillkommande kostnad som verksamheten 


bör gottgöras för. Kommunen som arbetsgivare skall sannolikt tillse att förmånsbeskattning sker av 


personalen som erhåller fria arbetsskor. 


 


Sammanfattning 


Arbetsmiljöverkets ställningstagande från 2022 anger att det inte är klarlagt att ändamålsriktiga arbetsskor 


förhindrar belastningsbesvär. 


Att arbetsgivaren tillhandahåller fotriktiga skor till förskolans personal kan vara bra för personalens hälsa. 


Skall det göras i Emmaboda kommun bör verksamheter erhålla ekonomiska medel för att effektuera 


beslutet. Sannolikt skall personalen i så fall förmånsbeskattas vilket arbetsgivaren skall tillse. 


 


Beslutsunderlag 


• Motion från socialdemokraterna i Emmaboda, Att Emmaboda kommun erbjuder omsorgspersonal 


kostnadsfria arbetsskor, daterad 2023-09-22 av Marie Ixcot Nilsson och Frida Larsson 


• Tidsplan –Motion – Inför kostnadsfria arbetsskor i omsorgen, kommunledningskontorets 


kansliavdelning, KS/2023:367. 


• Svar Motion –” Inför kostnadsfria arbetsskor i omsorgen”. 


• Skatteverkets hemsida 2024-03-21, Arbetskläder | Skatteverket 


• Arbetsmiljöverket, 2022-09-30, Återrapport av regeringsuppdrag om att redogöra för hur 


belastningsskador i rygg och knän kan förebyggas, 2022/034003. www.av.se/globalassets/filer/om-


oss/vart-uppdrag/2022-034003-aterrapportering-regeringsuppdrag_belastningsskador-i-rygg-hofter-och-


knan_rapport.pdf?hl=skor%20omsorg 


• Arbetsmiljöverkets hemsida 2024-03-21, Skyddsskor - Arbetsmiljöverket (av.se) 


•Arbetsmiljöverkets hemsida 2024-04-11, Förebygg smittspridning i förskolan - Arbetsmiljöverket (av.se) 


____ 


Bildningsförvaltningen föreslår Bildningsnämnden beslutar 


 


att tillhandahållande av kostnadsfria arbetsskor kan bidra till bilden av Emmaboda kommun som en 


attraktivare arbetsgivare vilket bildningsnämnden bejakar 


 


att om Emmaboda kommun tillhandahåller kostnadsfria arbetsskor förutsätts att bildningsnämnden 


erhåller ekonomiska medel för att bära merkostnaden för detta 


 


att anta remissvaret som sitt eget 


 


att översända remissvaret till kommunstyrelsen för beredning av förslag till beslut i 


kommunfullmäktige. 


____ 


Bildningsnämnden 2024-04-25 


 


Yrkande 


Ordförande, Emma Åhlander Hansson (M), yrkar på att stryka att-sats 2 och 3 och föreslår istället 


följande tilläggsattsats  


 


att  med hänvisning till det kärva ekonomiska läget för kommunen föreslå 


kommunstyrelsen föreslå kommunfullmäktige avslå motionen.    


 


Ajournering  


Frida Larsson (S) begär ajournering för överläggningar i partigruppen 13:54 


Mötet återupptas. 


 



https://skatteverket.se/privat/skatter/arbeteochinkomst/formaner/arbetsklader.4.7459477810df5bccdd480008466.html

http://www.av.se/globalassets/filer/om-oss/vart-uppdrag/2022-034003-aterrapportering-regeringsuppdrag_belastningsskador-i-rygg-hofter-och-knan_rapport.pdf?hl=skor%20omsorg

http://www.av.se/globalassets/filer/om-oss/vart-uppdrag/2022-034003-aterrapportering-regeringsuppdrag_belastningsskador-i-rygg-hofter-och-knan_rapport.pdf?hl=skor%20omsorg

http://www.av.se/globalassets/filer/om-oss/vart-uppdrag/2022-034003-aterrapportering-regeringsuppdrag_belastningsskador-i-rygg-hofter-och-knan_rapport.pdf?hl=skor%20omsorg

https://www.av.se/halsa-och-sakerhet/personlig-skyddsutrustning/forebyggande-att-valja-skyddsutrustning/skyddsskor/

https://www.av.se/halsa-och-sakerhet/sjukdomar-smitta-och-mikrobiologiska-risker/smittrisker-i-arbetsmiljon/forebyggande-atgarder-mot-smittrisker/forebygg-smittspridning-i-forskolan/
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Yrkande 


Frida Larsson (S) yrkar bifall till bildningsförvaltningens utskickade förslag till beslut.  


 


Beslutsgång 


Ordförande, Emma Åhlander Hansson (M), konstaterar att det finns två förslag till beslut. Dels ett 


tilläggsyrkande från Emma Åhlander Hansson (M) och dels ett förslag till beslut som skickades ut av 


bildningsförvaltningen. Ordföranden finner genom acklamation att bildningsnämnden bifaller 


ordförandens förslag till ändringar.  


____ 


 


Bildningsnämnden beslutar 


 


att tillhandahållande av kostnadsfria arbetsskor kan bidra till bilden av Emmaboda kommun som en 


attraktivare arbetsgivare vilket bildningsnämnden bejakar 


 


att med hänvisning till det kärva ekonomiska läget för kommunen föreslå kommunstyrelsen föreslå 


kommunfullmäktige avslå motionen  


 


att översända remissvaret till kommunstyrelsen för beredning av förslag till beslut i 


kommunfullmäktige. 


 


RESERVATION  


Socialdemokraterna och vänsterpartiet reserverar sig till förmån för eget förslag.  


____ 
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§ 38 


Bildningsnämndens årsredovisning 2023 


 


Sammanfattning 


Årsredovisning 2023 antagen av kommunfullmäktige 2024-03-25 §28. 


 


Det lägre födelsetalet de senaste åren samt utflyttning av barnfamiljer har givit lägre antal barn inskrivna i 


förskolorna i kommunen. Det har påverkat organisationen där bemanning succesivt anpassas till det lägre 


antalet barn. Förskolan har initierat ett arbete med språkutveckling där en väl utvecklad och förankrad 


språkplan har fastställts och som verksamheten arbetar efter. 


 


Inom grundskolan fortsatte arbetet med insats för språkutveckling med stöd av Skolverket. 2023 var sista 


året i insatsen som bland annat innehåller utbildning för språk och kunskapsutvecklande arbetssätt inom 


alla ämnen där även fritidshemmen är delaktiga. 


 


Betygsresultaten från årskurs 6 ligger på en högre nivå än tidigare år medan resultaten från årskurs 9 


fortsatt är på en allt för låg nivå. 72,3 % (74,8%, 2022) av eleverna i årskurs nio var behöriga till 


nationellt program på gymnasiet och 48,5 % (46,6%, 2022) hade underkänt i ett ämne eller fler. 


 


Inför ombyggnation av Bjurbäcksskolan 7–9 har två klassrum renoverats som exempel på hur de kan se ut 


efter renovering och för att kunna dra erfarenheter av vilken möblering, ljussättning etc. som blir bäst ur 


olika aspekter. Lärarna är organiserade i arbetslag runt grupper av klasser. I syfte att skapa bättre 


förutsättningar för samverkan runt elever har tre större arbetsrum med ny möblering för lärarna 


iordningställts inför terminsstart. 


 


Inför höstterminen flyttades fritidsgården från högstadiets lokaler och den nya fritidsgården öppnade i 


mitten av oktober i kvarteret Tulpanen. Erfarenheten är efter de första månaderna positiv. Fortsatt fler 


besökare till fritidsgården och andelen flickor har ökat. På Bjurbäcksskolan är det en lugnare miljö enligt 


skolledningen och enligt tekniska förvaltningen är det mindre skadegörelse på skolan. 


 


Antalet elever på Vilhelm Mobergsgymnasiet har ökat under höstterminen 2023. Fler elever börjar i 


årskurs 1 än som slutade i årskurs 3. Andelen elever från Emmaboda som sökt till VMG har ökat vilket är 


tillfredsställande. Resultat mätt i andel elever som fullföljer sina studier ligger fortsatt på en bra nivå. Ett 


bra betyg till den industritekniska utbildningen är de framskjutna placeringarna i de årliga 


yrkestävlingarna i CNC svarvning och fräsning. En av framgångsfaktorerna är den höga lärartätheten 


vilken också ger en hög kostnad per elev i gymnasieverksamheten. 


 


Vuxenutbildningen, vilken spänner från SFI via grundläggande och gymnasial vuxenutbildning till 


gymnasial yrkesutbildning och yrkeshögskoleutbildning, har under 2023 haft en positiv utveckling. Ny 


organisation och struktur för verksamhetsåret har satts i verket där läsåret indelas i fem 10-


veckorsperioder där de olika kurserna ges. Utbildning startas löpande under året. Sammanlagt 407 elever 


har deltagit i någon utbildning eller kurs inom vuxenutbildningen under 2023.  


 


Kulturverksamheten har fortsatt i samma anda som gav utmärkelsen Årets kulturkommun 2022. Det 


innebär bland annat fortsatt samverkan med kulturverksamhet i samverkan med äldreomsorgen och att 


förskolor och skolor erbjuds kulturaktiviteter enligt skolkulturgarantin. I början på juli genomfördes 


traditionsenligt ”En dag med Moberg” med deltagande bland annat av Samuel Fröler som reciterade texter 


av Vilhelm Moberg.  
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Det bör noteras att studieförbunden redovisar en lägre omfattning av verksamhet där det syns ett tapp på 


65 % jämfört med åren innan pandemin.  


Biblioteksverksamheten fortsätter inom uppdraget skolbibliotek och folkbibliotek. En första analys har 


gjorts om möjligheterna att flytta huvudbiblioteket till det gamla bankhuset vid centrumtorget. 


Bedömningen är att det finns goda möjligheter att utveckla verksamheten med en ny central placering och 


i bildningsnämndens budgetbeslut för 2024 ges ett uppdrag att skyndsamt utreda en flytt av biblioteket.  


 


Kulturskolan fick under våren 2023 en ny chef som tagit initiativ och driver på en verksamhet som redan 


tidigare har ett högt tempo. Ett av initiativen var en julshow där mer än etthundra elever i alla åldrar från 


kulturskolans verksamhet uppträdde. Julshowen genomfördes i samverkan med Emmaboda Folkets Hus 


och Åfors bruksorkester och var mycket uppskattad.  


 


Bildningsnämnden har fastställt ett reviderat måldokument för att nå kunskapsmålen i skolan. 


Måldokumentet fastställdes efter en process där rektorer och lärare inom aktuella verksamheter varit 


delaktiga. 


 


Framtidsfrågor  


• Det är stor skillnad mellan pojkar och flickors resultat i skolan. Det är så över hela landet och ännu 


mer i Emmaboda kommun. Det är en framtidsfråga att skapa en kultur där pojkar och flickor strävar 


efter högre resultat men det gäller framförallt pojkars resultat. Det är en viktig fråga ur ett mänskligt 


perspektiv såväl som jämställdhetsperspektiv.  


____ 


 


Bildningsnämndens beredning föreslår bildningsnämnden besluta  


 


Bildningsnämnden beslutar  


 


att med kännedom anteckna information om Bildningsnämndens årsredovisning 2023 till 


protokollet 


 


____ 
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§ 39 


Information om arbetet med SYV-PLAN 


 


Lennart O Werner, förvaltningschef, presenterar ett utkast av bildningsnämndens SYV-PLAN som en 


information till nämnden. Dokumentet innehåller vägledande plan för studie- och yrkesvägledning som 


fastställer mål, strategier och åtgärder för att stödja elevernas studie- och yrkesval. Den syftar till att 


främja elevernas kunskap om olika utbildnings- och yrkesvägar samt underlätta övergången från skola till 


arbetsliv. Bildningsnämnden förväntas ta beslut om planen inom kort.  


____ 


 


Bildningsnämndens beredning föreslår bildningsnämnden besluta  


 


Bildningsnämnden beslutar 


 


att med kännedom anteckna informationen till protokollet 


 


____ 
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§ 40 


Förvaltningsledningen informerar 


 


Förvaltningsledningen informerar om följande: 


• Inga pågående rekryteringar. 


• Utredning pågår angående lokalbehov för slöjdundervisning på Långasjö skola, med möjlig lösning 


genom skolskjuts till annan skola. 


• Ny organisation skoladministration grundskola. 


• Primäravtal gymnasieskola och vuxenutbildning. 


• Ny generaldirektör för Skolverket, Joakim Malmström, med fokus på professionsprogram för 


pedagogisk personal, digitala nationella prov med betoning på informationssäkerhet, grundläggande 


färdigheter, nationellt kvalitetssystem och kris- och säkerhetsfrågor. 


 


____ 


 


Bildningsnämndens beredning föreslår bildningsnämnden besluta  


 


Bildningsnämnden beslutar  


 


att  med kännedom anteckna informationen till protokollet  


____ 


 


 


  







Sammanträdesprotokoll 16 (22) 
 Bildningsnämnden Sammanträdesdatum 
 2024-04-25 


 


Justerande                           Utdragsbestyrkande 


 


 


  


§ 41 


Systematisk uppföljning av bildningsnämndens verksamhet 


 


Ásdís Pálsdóttir, bibliotekschef, redovisar en sammanställning av det dagliga arbetet på Emmaboda 


bibliotek, som innefattar både folk- och skolbiblioteksverksamheten. 


 


Ewa Ekelund, utvecklingsledare, redogör för den kommunala gymnasieskolan i Emmaboda kommun och 


följer upp nämndens antagna mål. Hon presenterar också resultatet av elevundersökningarna. 


 


____ 


Bildningsnämndens beredning föreslår bildningsnämnden besluta  


 


Bildningsnämnden beslutar  


 


att  med kännedom anteckna informationen till protokollet 


____  
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§ 42 


Rapport om kränkande behandling 


 


Lennart O Werner, förvaltningschef, lämnar information om antalet kränkningsärenden. 


Sedan januari 2024 har 94 anmälningar inkommit till förvaltningen. I systemet finns totalt 132 ärenden 


inregistrerade, varav 38 av dessa är pågående utredningar från fjolåret.  


____ 


 


Bildningsnämndens beredning föreslår bildningsnämnden besluta  


 


Bildningsnämnden beslutar  


 


att  med kännedom anteckna informationen till protokollet 


____ 
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§ 43 


Slutredovisning av skolverkets insatser till verksamhetsutveckling för barn och elever som är 


nyanlända eller har annat modersmål än svenska 


 


Ewa Ekelund, utvecklingsledare, informerar om slutredovisning av skolverkets insatser till 


verksamhetsutveckling. Ärendet kan därmed avslutas.  


____ 


 


Bildningsnämndens beredning föreslår bildningsnämnden besluta  


 


Bildningsnämnden beslutar  


 


att  godkänna slutredovisning av skolverkets insatser till verksamhetsutveckling för barn och 


elever som är nyanlända eller har annat modersmål än svenska 


____ 
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§ 44 


Kurser och konferenser 


 


Kommande kurser och konferenser: 


 


Regional kulturpolitisk konferens den 23 maj 


Konferensen är samtidigt som Bildningsnämnden har nämndssammanträde. Därför föreslår 


bildningsnämndens presidium att möjliggöra för tre ersättare som ej tjänstgör under nämndens 


sammanträde att delta på konferensen. En ersättare från (S eller V), en ersättare från (M, C eller KD) samt 


en ersättare från (SD). 


 


Webbseminarium den 17 maj fokus fritidshem av skolverket 


 


Inbjudan skola och nära vård den 17 maj i Mönsterås. 


Avser endast Bildningsnämndens presidium 


 


____ 


 


Bildningsnämndens beredning föreslår bildningsnämnden besluta  


 


Bildningsnämnden beslutar  


 


att  nämnden erbjuder tre ersättare att delta på regional kulturpolitisk konferens den 23  


maj 


 


att de nämndsledamöter och ersättare som vill delta på webbseminariet med ”fokus på 


fritidshem av skolverket” den 17 maj får göra det, men att arvode ej utgår.  


____ 
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 BIN/2024:4 


§ 45 


Delegationsärenden 


 


Bildningskontoret  


BFK24/1  1:44 Filmregion Sydost TellUS Filmfestival i Emmaboda 


BFK24/1  1:44 Konstnär sportlovsaktivitet fältarna (akvarell) 


BFK24/3  1:44 Lindås Folkets Hus lokalhyra/ Kultur & hälsa Babsanteatern 


BFK24/4  1:44 Obanteatern teaterfst/ Hälsa & kultur Babsanteatern 


BFK24/5 1:44 Obanteatern Skolteater alla f-klasser samt hela åk.1 


BFK24/6 1:44 Sverigefinnarnas dag/ annons 


BFK24/7 1:44 Sverigefinnarnas dag/ BIO, Utställning januari, etc.  


BF27601 1:35 Ansökan skolskjuts – Beviljad 


 


Bjurbäcksskolan F-6 


1/24  3:9    Anställningsavtal 


2/24 3:9    Anställningsavtal 


3/24 4:17  Beslut särskild undervisningsgrupp- enskild elev 


4/24 3:9    Anställningsavtal  


 


Lindås skola F-6 


2024:01 4:17 Beslut om särskild undervisning  


2024:02 3:9   Anställningsavtal vikarie  


2024:03 3:9   Anställning timavtal 


2024:04           3:9   Anställning timavtal 


2024:05           3:9   Anställning timavtal 


 


Johanfors skola 


2024:01  3:9    Visstidsanställning av obehörig slöjdlärare 2024:01–08 till 2024-06-14 


2024:02 2:4    Beslut om avgiftsbefrielse pga. fritids innan/ efter musikundervisning  


2024:03 2:4    Beslut om avgiftsbefrielse pga. fritids innan/ efter musikundervisning   


2024:04  2:4    Beslut om avgiftsbefrielse pga. fritids innan/ efter musikundervisning  


2024:05 2:4    Beslut om avgiftsbefrielse pga. fritids innan/ efter musikundervisning 


2024:06 2:4    Beslut om avgiftsbefrielse pga. fritids efter läxhjälp 


2024:07 2:4    Beslut om avgiftsbefrielse pga. fritids efter modersmålsundervisning 


2024:08 2:4    Beslut om avgiftsbefrielse pga. fritids efter modersmålsundervisning 


2024:09 2:4    Beslut om avgiftsbefrielse pga. fritids efter modersmålsundervisning 


2024:10 1:38  Lokal organisation, Bemanningsplan VT24 


____ 


Bildningsnämndens beredning föreslår bildningsnämnden besluta  


 


Bildningsnämnden beslutar  


 


att  med kännedom anteckna delegationsärendena till protokollet 


____ 
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 BIN/2024:53 


§ 46 


Meddelanden 


 


Inkomna meddelanden: 


- Rapport gällande tillsyn enligt Dataskyddsförordningen (GDPR) – Konsekvensbedömningar 


- Minnesanteckningar föräldraråd 240227 


- Minnesanteckningar Bjurbäckens förskola 2024  


- Minnesanteckningar föräldraråd Lindås 2024  


- Minnesanteckningar föräldraråd 240212 


 


____ 


 


Bildningsnämndens beredning föreslår bildningsnämnden 


 


Bildningsnämnden beslutar 


 


att anteckna information om meddelanden till protokollet  


 


____ 
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§ 47 


Övriga frågor 


 


Inga frågor lyfts.  





